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VITEO is synonymous with high-grade outdoor furniture for people who feel at home out-
doors. First-class materials and an extraordinary design characterise these timeless products. 
Hand-crafted in small series production, every piece of furniture is created with dedication 
in one of the most modern factories in Austria (at St. Margarethen/Raab, East Styria), and the 
finishing touches applied with human care and attention to detail. “Made in Austria” quality 
is, therefore, not just an empty promise at VITEO, but our primary objective. Share our passion 
for the extraordinary  – welcome to VITEO!
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Auch 2019 bringt VITEO eine Vielfalt an Neuigkeiten.

VITEO steht für hochwertige Outdoormöbel für Menschen, die sich draußen zu Hause fühlen. 
Erstklassige Materialien und ein außergewöhnliches Design prägen die zeitlosen Produk-
te. Von Hand in kleinen Serien gefertigt, wird jedes Möbelstück in einer der modernsten 
Manufakturen in Österreich (St. Margarethen/Raab - Oststeiermark) mit viel Leidenschaft 
umgesetzt. Den Feinschliff übernimmt der Mensch und sein Fingerspitzengefühl. Somit wird 
Qualität „Made in Austria“ nicht nur zu einem leeren Versprechen, sondern zum höchsten 
Ziel von VITEO. Teilen Sie unsere Leidenschaft für das Außergewöhnliche – willkommen bei 
VITEO!

Once again in 2019, VITEO will be introducing a variety of new 
innovations.

Die Zeit im Freien, die wir alleine oder mit Menschen, die uns wichtig sind, verbringen, 
bereichert uns langfristig. Outdoormöbel, die Komfort und Gemütlichkeit mit zeitlos 
schönem Design vereinen, versprechen viele weitere solcher unvergesslichen Momente. 

Bewusst innehalten
In unserer sich immer schneller drehenden Welt zählt jede Minute, um die Anforderungen 
des täglichen Lebens zu meistern. Gerade deshalb sollte man nicht vergessen, sich eine Pau-
se zu gönnen. Vielleicht bleiben an manchen Tagen nur wenige Minuten, um zu entspannen 
und den Tag Revue passieren zu lassen. Lassen sie sich diese wertvolle Zeit nicht nehmen 
und finden Sie auf unseren Möbeln Zeit für Ruhe.

SITES

CONTACT

INTERNATIONAL

RESEARCH & QUALITY

Headquarters: St. Margarethen/Raab, Austria
Founded in: 2001
3 Production sites
(St. Margarethen, Graz, Mursko Sobota)

VITEO GmbH
Verena Windisch
Innovationspark 2
8321 St. Margarethen/Raab
Austria
M +43.664.9652194
presse@viteo.com
viteo.com

Quickinfo 

Worldwide network of partners 
Worldwide designer co-operation
Worldwide Showrooms: Vienna, Graz,
Zurich, Munich, New York, Milano, Florida, ...

Inhouse development and
Engineering, Quality Controll, ...

MEMBER OF XAL GROUP

Spending time outdoors with people we care about adds precious moments to our lives. 
Outdoor furniture that is comfortable and cozy while combined with classic elegance promise 
many more such moments.

Islands of tranquility
Time flies by faster from year to year. Every second counts of course, so no need to waste time. 
In our pursuit to live life at its fullest, however, we might take care to appreciate the little 
things in life. A tranquil cup of coffee on our favorite lounge chair before we start the day can 
make all the difference in the world. We hope our products help you to find your own island of 
tranquility.
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CUSHIONS & FABRICS
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The covers, cushions and fabrics complete our furniture range. The 
VITEO fabric collection is available in countless colours, which are 
carefully selected and matched to each other. They have the highest UV 
classifi cation, and are removable as well as washable. The rich choice of 
exclusive textile designs and colours opens up an infi nite range of design 
options. Regardless of whether you decide on classic colours and patterns 
or a more modern fashionable line, you will fi nd exactly what you are loo-
king for with us, in order to embellish your outdoor area exactly according 
to your taste and ideas.

Discover this season‘s new VITEO deco cushions – they are perfect for 
setting colour accents. With our new selection you have a lot of different 
possibilities to design your outdoor area with style and to create a new 
ambience again and again. The variety of cushions is diverse, there are 
different sizes and formats, different colours and colour nuances. By 
combining colours and designs, you can add  a cosy atmosphere to your 
home, inviting you to linger and relax.

TIME FOR NEW COLOURS AND NEW FABRICS
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Die Aufl agen, Polster und Materialien komplettieren unsere Möbel. Die 
VITEO Stoffkollektion ist in unzähligen Farben erhältlich, die sorgsam 
ausgewählt wurden und miteinander korrespondieren. Sie verfügen über 
höchste UV-Klassifi zierungen, sind abziehbar und waschbar. Die reiche 
Auswahl an exklusiven Textildessins und Farben eröffnet unendliche 
Gestaltungsmöglichkeiten. Egal, ob Sie sich für klassische Farben und 
Muster oder eine trendige Linie entscheiden, bei uns fi nden Sie genau das, 
was Sie suchen, um Ihren Außenbereich nach ihren Wünschen und Ideen 
zu verschönern.

Entdecken Sie die neuen VITEO Dekokissen dieser Saison – Sie eignen 
sich perfekt, um farbliche Akzente zu setzen. Mit unserem Sortiment 
schaffen Sie vielfältige Möglichkeiten Ihren Außenbereich stilvoll zu 
gestalten und das Ambiente immer wieder zu verändern. Die Vielfalt 
an Kissen ist groß, es gibt unterschiedliche Größen und Formate, 
verschiedene Farben und Farbnuancen. Indem Sie Farben und Designs 
miteinander kombinieren, verleihen Sie Ihrem Zuhause zusätzlich eine 
behagliche Atmosphäre, die zum Verweilen und Relaxen einlädt.

Sitz-, Rücken- und Seitenkissen B009 grey chiné
Dekokissen B020 blue storm, D003 glacier, DA005 mogador

Seat, back and side cushion B009 grey chiné

Deco cushion B00 blue storm, D003 glacier, DA005 mogador

Sitz-, Rücken- und Seitenkissen B009 grey chiné

Dekokissen D001 snow, DA002 beige point, D005 blush

Seat, back and side cushion B009 grey chiné

Deco cushion D001 snow, DA002 beige point, D005 blush

Sitz-, Rücken- und Seitenkissen B009 grey chiné

Dekokissen D001 snow, DA002 beige point, L001 pearl

Seat, back and side cushion B009 grey chiné

Deco cushion D001 snow, DA002 beige point, L001 pearl

Sitz-, Rücken- und Seitenkissen B009 grey chiné

Dekokissen DA003 montauk, DA002 beige point, DA003 montauk

Seat, back and side cushion B009 grey chiné

Deco cushion DA003 montauk, DA002 beige point, DA003 montauk
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DECO ART

DA002
beige point

DA003
montauk

DA004
blue point

DA005
mogador

L004
rose

L005
mint

L003
minéral

L001
pearl

L002
grey

DELUXE

D001
snow

D003
glacier

D004
steel

D005
blush

D002
marble

DELUXE

LUXE

CUSHIONS & FABRICS

D007
pistache

D006
lime



Wir laden Sie dazu ein, noch tiefer in die Welt von VITEO 
einzutauchen. 

Erfahren Sie mehr über unsere Kollektionen und besuchen Sie 
unsere Website. viteo.com

Melden Sie sich zu unserem VITEO Newsletter an und bleiben 
Sie über Produkte, Trends und wertvolle Servicetipps immer up to 
date.viteo.com/newsletter

Überzeugen Sie sich in einem unserer Showrooms von unseren 
Produkten: viteo.com/partners

Weitere Bilder finden Sie unter: viteo.com/presse

Wir freuen uns, wenn Sie uns persönlich kontaktieren.
presse@viteo.com

Bitte verwenden Sie die im Dateinamen angeführten 
Fotokredits ©Viteo, ....

SHARE OUR PASSION

We invite you to immerse yourself in the world of  VITEO. 

To find out more about our collections, visit our website. viteo.com

Subscribe to our VITEO Newsletter and stay up to date on products, 
trends and valuable service tips. viteo.com/newsletter

See our products for yourself at one of our showrooms: 
viteo.com/partners

Further images can be found at: viteo.com/press

If you would like to contact us personally, we will be pleased to hear 
from you. presse@viteo.com

Please use the photo credits listed in the file name © Viteo, ....
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